
 

Aan: 
de voorzitter en leden van 
Provinciale Staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
Assen, 16 januari 2024 
Ons kenmerk 3/5.2/2024000031 
Behandeld door thema Kabinet 
Onderwerp: Afdoening toezegging over mail CvdK aan gesprekspartners bollen-
teelt  
 
 
Geachte voorzitter/leden, 
 
Zoals door de commissaris van de Koning is toegezegd in de commissie- 
vergadering op 10 januari 2024, treft u hierbij de e-mail aan die de commissaris 
op 3 november 2023 naar alle gesprekspartners van de gesprekstafel ‘bollen’ 
heeft gestuurd. Hierin geeft de commissaris een nadere duiding op de onafhan-
kelijke rol als voorzitter van deze tafel. Graag delen wij deze met u.  
  
In de e-mail wordt gesproken over een volgende bijeenkomst op 11 december 
2023. Wij hebben ervoor gekozen deze bijeenkomst te laten vervallen, omdat  
er nog geen nieuwe inhoudelijke ontwikkelingen waren na de publicatie van  
de voorstellen en adviezen. Begin december zijn de gesprekspartners hierover  
geïnformeerd, met de aankondiging dat wij het proces graag vervolgen met een 
bijeenkomst in februari/maart waarvoor wij onder andere het College voor de 
toelating van gewasbeschermingsmiddelen en biociden (Ctgb) uitnodigen om  
ons te vertellen over de werkwijze die dit College hanteert bij de toelating van 
middelen. 
  
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Gedeputeerde Staten van Drenthe, 
 
 
 
    , voorzitter    , secretaris 



Van: secretariaatcvdk  
Verzonden: vrijdag 3 november 2023 14:33 
Aan: secretariaatcvdk  
Onderwerp: RE: Gesprekstafel in het kader van bollenteelt 

Beste gesprekspartners, 

Met onderstaande mail bent u twee weken geleden geïnformeerd over de reactie van het college van 
Gedeputeerde Staten (GS) op de voorstellen uit de gesprekstafels ‘bollen’. Deze week hebben de 
(regionale) media hierover bericht. Ik hecht eraan u hier een nadere duiding op te geven. Uit de 
berichtgeving zou kunnen worden afgeleid dat ik op persoonlijke titel het voorstel doe aan het 
college van GS om een lijst op te stellen van schadelijke gewasbeschermingsmiddelen, die verboden 
zouden moeten worden.  

Dit is niet het geval. Zoals u weet zijn de voorstellen de opbrengst van de vele gesprekken die we met 
elkaar in de afgelopen jaren hebben gevoerd. Dit is afgerond in de plenaire bijeenkomst in januari ’23 
waarin de voorstellen voorzien zijn van een advies aan de overheden. Dit is verwoord in de brief van 
17 maart 2023 en voorgelegd aan het college van GS en het ministerie van LNV. Omdat deze brief 
niet is ondertekend door de gesprekspartners, maar door mij vanuit de rol van onafhankelijk 
voorzitter, zou de indruk kunnen ontstaan dat ik de voorstellen op persoonlijke titel heb 
onderschreven. Maar zoals gezegd, dit is niet het geval.  

Het college van GS heeft een reactie op de voorstellen van de gesprekstafel gegeven en deze is u via 
onderstaande mail toegestuurd. Een van de adviezen is om tot een kennisuitwisseling te komen 
tussen belangengroepen en vertegenwoordigers van het Ctgb. Het college van GS heeft aangegeven 
om deze bijeenkomst, in overleg met het ministerie van LNV, te willen organiseren. Hierover is ook in 
de commissievergadering van Provinciale Staten gesproken en door het college van GS is aangegeven 
dat deze bijeenkomst eind januari/begin februari 2024 plaatsvindt. Deze bijeenkomst is openbaar en 
zodra de datum bekend is, wordt u hierover geïnformeerd. 

Tevens attendeer ik u graag nog op de plenaire bijeenkomst op 11 december van 18.00 – 20.00 uur 
waarin meer toelichting wordt gegeven op de verdere uitwerking van de voorstellen/adviezen.  

Met vriendelijke groet, 

Jetta Klijnsma 
Commissaris van de Koning in Drenthe 
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